
Opmerkingen op het schetsontwerp van straatcluster 5 

 

Thema Opmerking/vraag Reactie 

Bestrating 
 
 
 

Langs de schutting ligt een pad die de gemeente eerder heeft 
geasfalteerd. Deze is niet doorgetrokken tot aan de schutting. 
Dit staat niet zo mooi. Kan dit doorgetrokken worden? 
 

Asfalteren hoort niet bij dit project.  
 
 
 

Groen 
 
 

Oversteekplaats in het verlengde van de Holthuizerdreef 
wordt verlegd. Hoe wordt de situatie dan bij deze 
oversteekplaats? 

Hier komen we op een later moment op terug. 
 
 

Groen 
 
 
 
 
 
 
 

Graag zouden we bij het nieuw aan te leggen groen de vaste 
bloeiende planten in verschillende kleuren zien. Niet dat het 
hele stuk uit één kleur bestaat, maar een combinatie van 
verschillende kleuren.  
 
 
 
 

Door de hele wijk/straat planten we een divers sortiment. 
Hierbij maken we gebruik van wintergroene en niet 
wintergroene beplanting met verschillende bloeitijden en 
kleuren. In het groenvak voor nummer  66 passen we zes 
verschillende soorten beplanting toegepast. Voor de soorten 
zie de bijbehorende sortimentsgids. 
 
 

Groen 
 
 
 
 
 
 

Is het mogelijk om het groen rondom de container standplaats 
hoger te laten groeien. Zodat de containers wat meer uit het 
zicht zijn. Helaas is het voor de meeste containers een vaste 
standplaats geworden. En staan ze er op alle dagen.  
 
 
 

De haag bij de containers gaat door langs de parkeerplaatsen 
en de stoep. De haag alleen op de plek bij de containers hoger 
later groeien is daarom geen mogelijkheid. De hele  haag 
hoger laten groeien is geen optie omdat er overzicht moet 
blijven.  
 
 

Groen 
 
 

Er is geen zicht op de parkeerplaatsen naast nummer 113. 
Daar zijn al vaker auto’s vernield. Daarom parkeer ik mijn auto 
daar niet. 

We raden u aan om bij vandalisme aangifte te doen. We 
kunnen de situatie niet veranderen. 
 

Groen 
 

Ik denk dat er meer parkeerplaatsen gemaakt kunnen worden 
als er struikjes weggehaald worden. 
 

We willen graag zoveel als het kan groen behouden. Daarom 
offeren we groen niet op voor parkeren. 
 



Groen 
 
 
 

De struikjes bij de parkeerplaatsen zijn heel zielig. 
 
 
 

De beplanting bij de parkeerplaatsen naast nummer 113 
wordt opnieuw beplant. De beplanting bij de parkeerplaatsen 
aan de Holthuizerdreef blijft.  
 

Overig 
 
 
 
 
 

Het pad naast mijn huis is al jaren geen aangezicht en een 
verpaupering van de straat. Het straalt jik uit. Het pad is 
belangrijk voor mij en voor andere mensen in de buurt. 
Mensen moeten er dagelijks door met hun kinderen / fietsen 
om naar school te gaan. Door prikkelstruiken is het pad te 
smal.  
 

Elementenverharding straten we opnieuw. Het groen naast 
het pad langs u woning wordt opnieuw aangeplant. Hierbij 
kijken we naar een geschikt sortiment.  
 
 
 

Overig 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mijn schutting is aan vervanging toe. Misschien een idee om 
dit mee te nemen in het plan. De schutting stond er al toen ik 
hier kwam wonen. Is door de vorige bewoner slecht 
bijgehouden. Staat scheef en het is wachten tot het omvalt of 
omwaait. Een nieuwe schutting is een verbetering voor de 
hele buurt.  
 
 
 

De bewoner kan dit bespreken met Waardwonen. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Overig 
 
 
 
 

Het pas naast mijn schutting is een stortplaats voor iedereen 
die er langs kan komen. Niet normaal. In de tuin die grenst aan 
de mijne staan prikkelstruiken. Deze stinken en zijn kapot. 
Mooie heide of onderhoudsvrije planten zou mooi zijn. 
 

Het groen naast het pad langs u woning wordt opnieuw 
aangeplant. Hierbij kijken we naar een geschikt sortiment.  
 
 
 

Overig 
 
 

Graag de doorgang palen breder maken. 
 
 

We controleren de maten en passen de doorgang aan naar de 
richtlijnen. De doorgang wordt minimaal 1,5 meter. 
 



Parkeren 
 
 
 

Bij Nieland rechts van de woning wordt de oversteekplaats 
voor voetgangers verlegd. Is al bekend wanneer dit gaat 
gebeuren? Gebeurt dit tegelijk met de werkzaamheden in 
mijn straat? 

Het is nog niet bekend wanneer dit plaats vindt.  
 
 
 

Parkeren 
 
 
 
 

Komt er een doorgang voor fietsers bij de parkeerplaatsen 
naast nummer 113? 
 
 
 

We hebben de situatie uitgebreid bekeken. Omdat er 
wortelopdruk is van de boom achter nummer 115 kunnen we 
geen pad aanleggen. We hebben de eigenaren gevraagd het 
paadje dat er nu ligt te verwijderen.  
 

Parkeren 
 
 
 
 
 
 
 
 

Komt er nieuw gras in het groen voor mijn woning. Wat er nu 
zit is niet echt gras te noemen. Ik zou het fijn vinden als 
bloemetjes in het gras komen. Bijvoorbeeld Narcissen. Dat is 
op andere plekken wel gebeurd. Ik heb het gevoel dat mensen 
er dan ook wat anders mee omgaan. 
 
 
 
 

Er brengen geen wijzigingen aan bij het gras bij het pleintje. 
Bloembollen worden in de gemeente Huissen eigenlijk alleen 
toegepast in grote hoeveelheden en op belangrijke plekken 
(denk aan een doorgaande weg) omdat ze vrij kostbaar zijn. 
Daarnaast zouden de bloembollen hier tussen de hagen staan 
waardoor het zicht op de bloembollen beperkt is. De staat van 
het gazon voldoet aan de door de gemeente gewenste 
kwaliteit.  
 

Parkeren 
 
 

Bij de parkeerplaatsen op de Holthuizerdreef wordt vaak 
dubbel geparkeerd. Ik zou graag zien dat er tussen 
parkeerplaatsen varkensruggen worden geplaatst.  

We plaatsen geen varkensruggen tussen parkeerplaatsen. Wel 
komt er en duidelijke markering van de parkeerplaatsen. 
 

Speelgelegenheid 
 
 
 
 
 

Achter is het fijn groen met een speeltuin. Die speeltuin zou 
wel wat opgeknapt kunnen worden, met iets meer 
speluitdagingen. Ook is er verderop richting de dijk ook een 
half basketbalveldje waarvan de bestrating slecht is. Hier kun 
je niet lekker basketballen en stuiteren zeg maar. 
 

Het opknappen van de speeltuinen hoort niet bij dit project. 
Speeltuinen worden De bestrating leggen we wel opnieuw.  
 
 
 
 



Verkeersveiligheid 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ik woon aan een bocht. Voor op het plein spelen heel veel 
kinderen. Ook van onze kant van de weg en achterliggende 
straten. Ze lopen dan langs en op de weg om over te steken. Ik 
heb al vaker mijn hart vastgehouden omdat er dan ook auto's 
aan komen racen die vinden dat ze zich niet aan 
snelheidslimieten hoeven te storen. Ook bezorgbusjes die hun 
auto aan de kant zetten, om iets af te geven, maken het heel 
onoverzichtelijk. Een paar jaar geleden is een kat morsdood 
gereden door een bestelbusje. Deze kwam met een noodvaart 
kwam aangereden. Er zou misschien iets van een zebrapad, 
een looppad langs de weg en een snelheidsmatigingsbord 
moeten komen. Ik ben al jaren bang dat er nog eens een kind 
aangereden wordt. 
 
 
 

We hebben uitgebreid gekeken naar de mogelijkheden. 
het verleggen van de weg-as is een zeer ingrijpende maatregel 
en zien we als buitenproportioneel. Door het aanbrengen van 
een loopstrook wordt de weg te smal. Ook gaat dit problemen 
geven met het haaksparkeren aan de overzijde. Daarom 
kiezen we ervoor om de situatie te laten zoals hij is. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Verkeersveiligheid 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De achterkant waar de speeltuin zich bevindt is van grote 
waarde voor ons. Hier kunnen onze kinderen veilig en met 
veel plezier spelen. De voorkant daarentegen is regelmatig 
een punt van zorg. Ons perceel komt meteen uit op de straat. 
Dus als we 'ons terrein' verlaten is het regelmatig goed 
opletten. Dit komt door een aantal dingen. Allereerst maakt 
de weg een flauwe bocht waardoor er een onoverzichtelijke 
situatie ontstaat. Zeker als auto's elkaar moeten passeren is er 
eigenlijk geen extra ruimte meer voor een fietser of 
voetganger.  
 
Er wordt vaak te snel gereden. De maximale snelheid is 30 km. 
Maar hier houden weinig auto's zich aan. Ook staan er 
regelmatig busjes van bezorgers die een pakketje moeten 
bezorgen. Hierdoor is de situatie nog onoverzichtelijker.  
 
Er rijden vaak vrachtauto's door de straat die de flauwe bocht 
vaak aan de binnenkant nemen. Vlak langs de huizen. 
Kinderen moeten over de straat om bij een vriendje of 
vriendinnetje te gaan spelen. Dit levert soms gevaarlijks 
situaties op. Kan er in de korte bocht een soort loop-
/fieetsgedeelte komen. Bijvoorbeeld door een speciale strook 
te creëren afgezet met een 'bolle', hoge stoeprand. Ook zou 
het prettig zijn als bij punten waar een voetpad op de weg 
uitkomt een zebrapad komt. 
 
 
 
 
 
 
  

We hebben uitgebreid gekeken naar de mogelijkheden. 
het verleggen van de weg-as is een zeer ingrijpende maatregel 
en zien we als buitenproportioneel. Door het aanbrengen van 
een loopstrook wordt de weg te smal. Ook gaat dit problemen 
geven met het haaksparkeren aan de overzijde. Daarom 
kiezen we ervoor om de situatie te laten zoals hij is. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Verkeersveiligheid 
 
 
 
 
 

Wordt er in het ontwerp rekening gehouden met 
voedingspunten voor elektrische auto’s. Ik woon namelijk op 
nummer 91 en ik kan niet met mij auto bij mijn huis komen. 
Dus aanschaf van een elektrische auto is dus niet mogelijk.  
 
 

Als u een laadpunt wilt kunt u deze aanvragen bij de 
gemeente. Dit gaat buiten dit project om.  
 
 
 
 

Verkeersveiligheid 
 
 
 
 
 
 
 
 

De bewoonster van het blok aan de overkant laat haar honden 
uit in het stuk waar het nieuwe groen komt. Haar honden 
lopen nu altijd over de struiken en doen daar hun behoefte. 
Dat lijkt me zeker een punt om rekening mee te houden bij 
het aanplanten van nieuwe planten. 
 
 
 
 

Dit kan de gemeente niet voorkomen. Bewoners kunnen 
elkaar hierop onderling aanspreken. 
 
 
 
 
 
 
 

 Overig 
 
  

Ik heb een brief gehad over het rooien van struikjes. Wanneer 
gaat dit gebeuren? 
 

Ervan uitgaande dat dit gaat over de stuiken bij het achterpad. 
Dit hoort bij Waardwonen en kunt u daar navragen.  
 

 


